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Vragen van het lid Schermers (CDA)
aan de minister van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport over het gebruik van
antioxidanten. (Ingezonden
29 september 2009)

1
Bent u bekend met de
radio-uitzendingen1 die verwijzen
naar onderzoek dat aantoont dat het
gebruik van antioxidanten,
waaronder bètacaroteen, schadelijk
kan zijn?

2
Wat is uw reactie op onderzoek dat
aantoont dat een teveel aan
bètacaroteen kanker zou kunnen
veroorzaken?

3
Bent u van mening dat bij gebruikers
van antioxidanten, met name van
bètacaroteen, genoeg bekend is over
de mogelijke schadelijkheid, vooral
bij gebruik van grote hoeveelheden?
Zo nee, welke stappen gaat u hiertoe
ondernemen?

4
Geeft bovengenoemd onderzoek u
reden om de dagelijks aanbevolen
hoeveelheden antioxidanten,
specifiek bètacaroteen, te herzien?
Zo nee, waarom niet?

1 Radio Kassa, 21 en 22 september 2009.
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